
Protokół Nr 13

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Finansowej odbytej w dniu 12 czerwca 2012r.

W posiedzeniu udział wzięli:

Klusek Ryszard -  przewodniczący 
Gryglas Agnieszka - członek 
Sowińska Elżbieta -  członek 
Wilkowska Maria -  członek 
Załęski Aleksander -  członek

W posiedzeniu uczestniczyli Wójt, Skarbnik.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Klusek powitał zebranych i poinformował, że 
posiedzenie komisji zostało zwołane na wniosek Wójta tematem posiedzenia komisji jest 
zaopiniowanie projektów uchwał które będą przedmiotem obrad sesji RG.
Przedstawiając propozycję zmian uchwały budżetowej
Wójt poinformował, że na terenie naszej gminy planowane są dożynki diecezjalno- 

powiatowo- gminne, na co proponuje się środki gminne w wysokości 30 tyś. zł i 10 tys. zł z 

Gminne Centrum Kultury (Folklor w Krainie Bugu). Powiat na ten cel przeznaczyć powinien 

20 tys. zł

Wójt powiedział, że planował przeznaczyć 20 tys... zł na ułożenie kostki na brakującej 

części placu gminnego, Okazało się, ze zaplanowane środki są niewystarczające i zadanie 

nie będzie realizowane. W dalszej części swojej wypowiedzi p. Wójt poinformował, został 

ogłoszony przez Wojewódzki Fundusz nabór wniosków o dofinansowanie do oświetlenia 

ulicznego. Wniosek można składać na łączą kwotę 200 tyś. zł - z czego udział gminy to 100 

tyś zl i 100 tyś zł to dotacja z WF. Wójt zapytał, czy gminna może wchodzić w ten temat. 

Członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się za powyższym tematem. Aby złożyć 

wniosek potrzebne jest przygotowanie audytu na co potrzebne będzie oklO -  12 tyś. zł. 

Środki te zostaną wydzielone z zabezpieczonych w budżecie gminy środków na oświetlenie .

Pan Załęski Aleksandr nawiązując do tematy dożynek, stwierdził, że planowane ten cel 40 

tyś zł to zbyt duża kwota dla gminy . i zasugerował aby ze strony gminy było 30 tyś. zł, z 

powiatu 30 tys. zł i 10-15 tyś ze strony kościoła. Powyższa propozycja została przyjęta 

jednogłośnie.

W dalszej części posiedzenia komisji Wójt poinformował, że wstępnie została przyznana 

gminie pożyczka na wodociąg Dręszew -  Małopole. Podpisanie umowy może nastąpić po 

zawarciu umowy z wykonawcą.



W związku z powyższym Wójt zapytał czy ma przygotowywać przetarg czy zaczekać do 

czasu ukazania się listy rankingowej z PROW. Na zadane pytanie przez p. Załęskiego jak w 

tym temacie ma zdanie Wójt powiedział aby zaczekać za czym opowiedzieli się również 

członkowie komisji.

Na tym protokół zakończono-

Przewodniczący Komisji

Ryszard Klusek


